

Dagsorden bestyrelsesmøde Nappedam Vinterbadere

Dato: 2026.01.12 kl. 18.00 – 21.00

Sted: Vestre Fasanvej 53, 8410 Rønde

Bestyrelsesmedlemmer:

Jeanette Carlsen tlf.: 50927188, jeanettecarlsen71@gmail.com

Preben Würtz tlf.: 22899061, wurtzpreben@gmail.com

Sofie Vistoft tlf.: 23261352, sofie@helgenaes.com

Irene Damkjær tlf.: 51505241, itdamkjaer@gmail.com

Jens Damkjær tlf.: 40834193, jensdamkjaer@gmail.com

Suppleant

Jakob Brandt tlf.: 28899868, jb@okologi.dk

Mødeleder: Jens Damkjær

Referent:

Dagsorden

D (drøftelse). F (forslag). B (beslutning) O (orientering)

0	Vi starter traditionen tro med at spise aftensmad sammen, inden vi starter på bestyrelsesmødet. Irene og Jens Laver mad.	
1	Godkendelse af dagsorden, herunder valg af referent v. Jens, B	Punkt 8 på dagsordenen blev prioriteret højt, hvorfor en del andre punkter er behandlet kort eller udsat. Referent: Irene
2	Opfølgning på referat fra sidst B	Opfølgning er sat ind under de forskellige punkter i dagsordenen
3	Nyt fra kassereren v. Sofie herunder: a) Antal medlemmer O b) Status økonomi O c) Opfølgning på udlæg m.m. O d) Andet O	a) 594 medlemmer b) Foreningen har en sund økonomi. Sidste afdrag til på opstartslån fra Jomsborg er nu betalt. Foreningen vil have råd til at anskaffe en ny sauna, hvis der skulle ske noget med den nuværende sauna. Der er betalt ca. 100.000 kr. til Nappedam for medlemmer og strøm. Der har pt været 246 selvtændinger i denne sæson. c) Intet nyt d) Intet
4	Nyt fra bookningsansvarlig v. Sofie og Irene herunder: a) Orientering om hvordan det er gået med booking af den store sauna O b) Orientering om hvordan det er gået med Booking af den lille sauna O	A) Det fungerer godt med vores booking-system. Medlemmerne er blevet bedre til at huske at afmelde tider, de ikke kan nå. Husk fortsat, at melde fra, hvis du ikke kan komme til din badetid.

	c) Henvendelser vedr. fejlbookinger og at møde op til en kold sauna. Hvad er de typiske udfordringer, og hvordan håndterer vi dem bedst? d) Hvordan håndterer vi bookingen af familielørdagene. Sidste lørdag var der 13 pers. i saunaen DFB e) Hvordan får vi skabt et overblik over vores bookingsdata? f) Andet	B) Der er mange bookinger i Tænd-selv saunaen. Ganske få har oplevet problemer med tænding. C) Man kan ikke få refunderet betaling for fejlbooket sauna. Elektrikeren undersøger om man kan modtage en SMS, når saunaen er tændt og undersøger også hvordan styringen er på saunaen, så den ikke bliver for varm. D) Udskydes til næste møde E) Udskydes til næste møde
5	Nyt fra saunaansvarlig v. Preben og Sofie ODB a) Hvordan går det med vores regelsæt? Løser de opgaven med at skabe en ramme om gode bade- og saunaoplevelser? D b) Vi oplever en stor interesse for at bruge begge saunaer. Hvad er vores fortsatte erfaringer med den daglige drift? OD c) Flere har henvendt sig vedr. lave temperaturer i den sidste time i den store sauna. Vi prøver at løse problemet ved at slukker et kvarter senere for ovnene i ydertimerne. Hvad er vores erfaringer? O d) Opfølgning på udfordringer med meget vand i omklædningsrummet ved regnvejr fra Øst. Hvad er status for etablering af en skydedør? O e) Status. Vandtemperaturmåleren føres ind så den også kan aflæses fra saunaen. Preben har fulgt op. O f) Status. Der bliver indkøbt førstehjælpskasse + eddike og skrabere hvis vi skulle blive brændt af en brandmand. Indkøb af folietæppe O g) Opfølgning guskursus og gustimer i vinterbadesæsonen 2026. Vi oplever fortsat stor begejstring for gustimerne. Er der noget vi skal ændre fremadrettet? Fx udanne flere gusmestre til næste sæson? DFB h) Status på opsætning og brug af koldvandsbruser ODB i) Status på lys i saunaerne og indkøb af ekstra pærer O j) Status på undervandslys og lys ved trappen. Er det blevet tændt igen? ODB k) Er der nogle generelle overvejelser vi evt. kan gøre os vedr. en mere smidig drift af saunaen og beslysning? DF l) Andet	a) Udskydes til næste møde b) Er behandlet c) Tiden for slukning er ændret d) Preben følger op e) Preben følger op f) Jens følger op på indkøb af folietæppe g) Vi oplever stor interesse og har mange gode gustimer. Gusmestrene mødes og evaluerer. Vi følger op på næste møde h) Bruser er opsat. Vi undersøger hvordan vi fremadrettet kan undgå isdannelser, når vandet løber væk. i) Er indkøbt j) Lyset er tændt igen. Undervandslyset virker p.t. ikke. Sofie kontakter elektriker k) Udskydes til næste møde

6	Nyt fra Web og SoMe v. Jakob og Irene a) Hvordan går det med vores kommunikation til medlemmerne af Nappedam Vinterbadere? Hvad lykkes? Hvor er der udfordringer b) Jakobs første portræt af vinterbader Henning Evers var en succes. Skal vi følge op med flere miniportrætter af vinterbadere? Og i så fald er der forslag til hvem, vi kan portrættere? c) Opfølgning på julenyhedsmail d) Andet	a) Udskydes til næste møde b) Jakob arbejder på at lave aftaler om flere interview c) Intet nyt d) Intet nyt
7	Nyt fra Arrangementsudvalget v. Jeanette og Preben herunder ODB a) Prøvedyb i 2026 ODB OFB b) Opfølgning på fuldmånebadninger DF c) Opfølgning på julearrangement d. 24. december DB d) Opfølgning på nytårsarrangement d. 31. december DB e) Planlægning af arrangementsaften d. 27. januar kl. 19 – 21 v. Jens med titlen "Fællesskabet om det kolde gys" FB f) Andet	A) Vi laver ikke flere gratis prøvedyp i denne sæson B) Vi laver ikke fuldmånedyp i januar C) Julearrangementet var en succes med ca. 18 deltagere D) Nytårsarrangement stor succes med ca. 30 deltagere E) Der er p.t. 44 tilmeldte. Preben køber kage, Jeanette og Irene laver kaffe/te. F) Intet nyt
8	Nyt fra formanden v. Jens herunder: a) Udfordringer med faldulykker og forsikring b) Arbejdsaften. Vi har besluttet af finde en dag senere på sæsonen, hvor klubbens medlemmer kan melde sig til forskellige arbejdsudvalg. Det kan være et trappeudvalg, der kan arbejde på en permanent løsning i forhold til badetrappen. Det kunne også være et udvalg som forbereder etableringen af et større omklædningsrum med et tag der lever op til Bådelaugets krav om et buet tag. Det kan være op- og nedtagning af saunaen. c) Med det stigende medlemstal oplever vi i bestyrelsen også et stigende behov for at lægge flere frivillige arbejdstimer i driften af Nappedam Vinterbadere. A. Både i forhold til saunaens praktiske drift. B. I forhold til henvendelser fra medlemmer på mail. C. Henvendelser fra foreninger m.m. Hvordan håndterer vi det fremadrettet? DFB d) Opfølgende fælles drøftelse efter visionsmødet med Nappedam Bådelaug. Er det en treårig aftale med et max antal medlemmer vi lander på? DFB	a) Sofie kontakter DGI og spørger til anbefalinger vedrørende forsikring inden næste møde. b) Vi laver en arbejdsaften den 18. marts kl. 18 med henblik på at ned sætte forskellige udvalg der skal arbejde med forbedringer inden næste sæson. Vi vil gerne indkalde frivillige hjælpere til at lave et lysudvalg, moleudvalg, bruserudvalg, omklædningsudvalg og saunaudvalg der kan planlægge udbedringer inden næste sæson. Bestyrelsen laver en nærmere beskrivelse af opgaver. c) Vi håndterer det stigende antal henvendelser bl.a. ved at sættet et loft for antallet af medlemmer. Det er særligt nye medlemmer, der henvender sig. d) Vi har besluttet for denne sæson at fastsætte et loft på 650 medlemmer af hensyn til de administrative byrder og for at fastholde det fællesskab, vi har i vores vinterbaderforening. Vi ønsker også at lande en treårig kontrakt med Nappedam Bådelaug.

		Nærmere retningslinjer for loft for medlemstal og eventuel venteliste er på dagsorden til næste møde.
9	Kommende mødedatoer	19. februar
10	Evt.	Ikke noget til eventuelt